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Baş döndürücü bir hızla ülke gündemi değişiyor.Okullarda andımızın okutulmasının kaldırılması,
HDP’nin kapatılma davası, merkez bankası başkanının görevden alınması, Türkiye’nin İstanbul
Sözleşmesinden geri çekilmesi, HDP milletvekili Gergerlioğlu’nun Pazar günü abdest alırken
meclisten gözaltına alınıp serbest bırakılması, bakanların değişeceği tartışmaları, bu gün
yapılacak olan AK Parti kurultayı ve bu kurultayda alınacak yeni kararlar.. geçen haftanın baş
döndürücü gündeminin ana başlıkları oldu. Ve
AK Parti kurultayı sonrası yeni gündemler bu günden sonrasının manşetlerini oluşturacak.
Aslında bu gelişmelerin en dikkat çekici olanı “Merkez Bankası” başkanının görevden
alınmasıydı.
Çünkü toplumun tüm kesimleri bu gelişmeyi ekonomideki kötü gidişin önüne geçilemediği
gerçeğiyle bağlantılı görüyor. Son üç gündür dövizdeki hızlı iniş-çıkışın sebebini de merkez
bankası başkanının görevden alınmasına bağlıyor.
AK Partili çevrelerden de görüştüğümüz insanlar bu değişimin iyiye işaret etmediğini ve hayra
alamet olmadığını dillendirmekteler.
Mesele ortada; ekonomi iyiye gitmiyor.
Bu bozuk gidişat artık toplumun tüm katmanlarında kabul görüyor. Ekonominin dikiş tutmadığı
kabul görüyor. 
Dolayısıyla kötü gidişattan kaynaklı hayat pahalılığı tüm kesimlerin belini büküyor.
Bunun AK Partilisi, CHP’lisi, İYİ Partilisi, MHP’lisi yok. Ezilen tüm kesimler ekonomik
dengesizlikten ciddi ciddi olumsuz etkileniyor.
Sabit gelirli kesimler daha da acımasızca eziliyor.
Bu kötü gidişatın bir çıkışı olmalı.
Acaba; yönetimde güven mi tazelenmeli?
Toplumun hakemliğine mi başvurulmalı?
Ne dersiniz, zamanı geldi mi?
Yoksa bu baş döndürücü gündem yeni bir millet hakemliğine mi hazırlık veya muhtaç?
*
*
*
İki yıldır piyasalarda yaprak kımıldamadığını bili-yoruz.
Son bir yılı aşkındır salgının da bunda etkisi fevkalade fazla. 
Bu durgunluğa kamu hizmetleri de dahil.
Mesela; ulaştırma bakanlığınca yapılması gereken yatırımlarda bölgemiz adına en ufak bir
kıpırdama gördünüz mü?
Somut bir örnek verecek olursak “FATSA ÇEVRE YOLU” bekleyen yatırımların başında
gelmiyor mu?
Fatsa merkezden geçerken Karadeniz Bölgesi trafiğinin ne halde olduğunu gören yok mu?
Çevre yolu ihtiyacı kimin ilgisini çekiyor?
Var mı dirayetli bir siyasi babayiğit?
Meseleyi yukarıya iletecek bir milletvekili?
Mesele Fatsa basınının sorunu mu? Ha bire kalem oynatıyor, sorun hakkında kafa patlatıyoruz.
Hatta sorunun Ordu’nun, Fatsa’nın meselesi olmadığını.. tüm Karadeniz Bölgesinin sorunu
olduğunu defalarca dile getirmemize rağmen halen etüt çalışmasının bile yapılmadığını
belirtmeliyiz. 
Nerede güçlü iktidarın Karadenizli bakanları ve milletvekilleri.
Bir “FATSA ÇEVRE YOLUNU” yatırım programına aldıramıyorsunuz!!!
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Fatsa basınından duayen abimiz Feridun Altuntaş’ın dediği gibi.. “ADANA
MİLLETVEKİLLERİ”ne mi havale edelim bu sorunu?!!!
Benim başka sorum yoktur, sorusu olan varsa eklesin…
*
*
*
Geçen hafta bizimkiler Ankara’daydılar.
Kaymakamımız Ömer Lütfi Yaran, belediye başkanımız İbrahim Etem Kibar, AK Parti ilçe
başkanımız İsa Yüksel ve ilçe milli eğitim müdürümüz Saygın Atinkaya…
Sosyal medyadan takip ettiğimiz kadarıyla epeyce kapı aşındırdılar.
Basın açıklamalarından da öğrendiğimiz kadarıyla eğitim yatırımlarının kalitesini arttırmak
amaçlı ziyaretler yapılmış.
İş eğitim olunca Milli Eğitim Bakanının da ziyaret edilmesi kaçınılmaz olur tabii ki.
Heyet-i ahalimiz bakan ziyareti sonrası.. ‘bakanlardan randevu alıp görüşemeyen’
milletvekilleriyle de görüşmeden dönmeleri olmazdı.
Heyetimiz de öyle yapmış.
İki yıldır yatırım yapmayan kamu kurumları bakalım eğitim alanında Fatsa için nasıl bir yatırım
programı hazırlayacak. 
Heyet-i ahalimizin ziyaretlerinin pozitif sonuçlarını eğitim alanında da bir etkinliğini görebilecek
miyiz?
Aslında Ankara’ya çıkarma yapan heyet-i ahalimiz milletvekillerimize  ÇEVRE YOLUMUZU da
hatırlatsalardı bari…
Başkan Kibar’dan öğrendiğimize göre “HATIRLATMIŞLAR.” Hatta altın madenine olan tepkilerle
ilgili de ciddi görüşmeler yapmışlar.
Bu gün yapılacak olan AK Parti kurultayı sonrası da Ankara ziyaretlerine devam edilecekmiş.
Çünkü heyetteki “birlikte hareket etme anlayışı” Ankara’da ciddi kabul görmüş. 
Yine başkan Kibar’ın beyanlarına göre kurultay sonrası Ankara yolu daha çok aşındırılacak. 
Umarım ziyaretlerin sonunda güçlü iktidarımızın, güçlü milletvekilleri yüzlerini Fatsa’ya da
dönmüş olurlar. Ne olup bittiğine bakmış olurlar.
Heyet-i ahalimizin istekleri yerine getirilir, sorunlar çözüme kavuşturulur.
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